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PROTOKÓŁ NR 0012.10.1.2016 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 25 stycznia 2016r. 
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Czas posiedzenia:  godz. 14.00-14.40 
 
W posiedzeniu  uczestniczyli członkowie Komisji oraz  zaproszeni goście, zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawy bieżące. 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej na Prezydenta 

Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 

• Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr XIX.194.2015  z  dnia                        

22 grudnia 2015r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta 

na I półrocze 2016r., 
 

- Pismo Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Krzysztofa Sitarskiego                   

w sprawie rynku i systemu ochrony zdrowia w Polsce w sytuacji wdrażania 

nowej polityki funkcjonowania prez. Rząd RP, 

 

- pismo Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie 

przekazania do Prezydenta Miasta skargi osoby fizycznej celem rozpatrzenia. 

 

4. Praca nad projektem uchwały ws przyjęcia procedury rozpatrywania 
skarg przez Radę Miasta Jastrzębie-Zdrój.  

 
5. Wolne głosy i wnioski. 

6.  Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Elżbieta Siwiec,  która 
powitał zebranych.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-3, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
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Ad.3. 
 Sprawy bieżące. 
 
• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej na Prezydenta 

Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Ta uchwała wraca do nas po raz kolejny. Kto z państwa zabierze głos w tej 
sprawie? 
 

Damian Gałuszka-radny RM 

Pan Mecenas. 

 

Piotr Szereda-radny RM 

Mecenas. 

 

Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Poproszę pana Mecenasa o wypowiedź. 

 

Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 

Rozumiem, że jest to skarga na panią Prezydent, ale czyja? 

 

Piotr Szereda-radny RM 

**** 

 

Roman Foksowicz-radny RM 

Ta, która była na ostatniej sesji i nie była głosowana. Była wycofana. 

 

Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Z tego, co wiem, to skarga została uznana i rozpoznana na którejś sesji i 
częściowo została uznana za zasadną, a w pozostałej części za bezzasadną. 
Później była jeszcze druga skarga, która była przedmiotem głosowania i tam 
również z uwagi na to, że nie wpłynęły żadne dodatkowe okoliczności związane 
ze skargą, to również uznano ją za bezzasadną i teraz nie wiem… 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Pojawił się projekt uchwały w sprawie uznania skargi za zasadną, podpisany 
przez trzech radnych, gdzie jest opinia prawna. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Ten projekt uchwały nie ma nic wspólnego z działaniem natury prawnej. Przede 
wszystkim należy zwrócić uwagę, żeby rozpoznać i podjąć uchwałę dotyczącą 
rozpatrzenia skargi, to najpierw musi być skarga. Jeżeli skarga została już 
rozpoznana przez Radę, to sprawa jest zakończona. Bez kolejnej skargi nie ma 
możliwości rozpoznania podjęcia uchwały w przedmiocie skargi, której nie ma. 
Sprawa jest zamknięta. Natomiast, to co jest w uzasadnieniu projektu uchwały, 
tryb wznowienia, czy art.155 dotyczący zmiany decyzji nie ma zastosowania do 
postępowania skargowego. Tutaj przede wszystkim brakuje i dlatego pytam, czy 
wpłynęła skarga? Jeżeli nie ma nowej skargi, to nie możemy się cofać do skargi, 
która była już rozpoznania i co do której była już podjęta uchwała. Ponieważ nie 
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ma takiej podstawy prawnej i jeżeli podejmiemy taką uchwałę, to jestem 
przekonany, że Nadzór Prawny powinien taką uchwałę uznać za niezgodną z 
prawem. 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Panie Mecenasie, a co w takim razie mamy zrobić z projektem uchwały, który  
Komisja musi w jakiś sposób rozpatrzyć? 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
To jest teraz w kompetencji Komisji. Komisja może uznać za zasadną, bądź 
niezasadną. Jeżeli przyjdzie do procedowania na Radzie, to mogę się 
wypowiedzieć w tym zakresie tak, jak teraz mówię, że jeżeli nie ma kolejnej 
skargi, to w tym momencie nie ma nad czym głosować. Uchwała skargowa, 
dotycząca rozpoznania skargi nie może być w oderwaniu tzn. ona jest 
bezwzględnie skargowa. Najpierw musi wpłynąć  skarga i dopiero na tę skargę 
Rada może podjąć uchwałę o jej rozpoznaniu. Jeżeli nie ma skargi, bo skarga już 
wcześniej została rozpoznana i została przegłosowana. To nie jest taka sytuacja, 
jak ze skargą na Dyrektora OPS, gdzie była wprawdzie głosowana, ale nie 
uzyskała odpowiedniej ilości głosów. Tej uchwały de facto nie było, nie została 
przegłosowana. W tym przypadku uchwała została przegłosowana, czyli sprawa 
została merytorycznie załatwiona i w związku z tym bez wpłynięcia kolejnej 
skargi taka uchwała nie ma racji bytu. Ponieważ, nie wiadomo do jakiej skargi, 
Rada nie może tak sobie podjąć skargi, której nie ma. Nie ma czegoś takiego, jak 
tryb wznowienia postępowania w przypadku spraw skargowych, czy też trybu 
związanego z art.155 kpa i chyba w uzasadnieniu była taka podstawa, który 
mówi o tym, że decyzja ostateczna na mocy której strona nabyła prawo może 
być w każdym czasie za zgodą strony uchylona, bądź zmieniona. 
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Art.154.  
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
„Decyzja ostateczna, na mocy której żadna ze stron nie nabyła prawa[…]”. Tak, 
ale po pierwsze, to nie jest decyzja. W przypadku skarg nie ma odwołania do 
tego, że stosuje się dalsze przepisy. Postępowanie skargowe, to odrębny tryb 
postępowania w ramach kpa. Natomiast, tutaj nie stosujemy przepisów 
dotyczących, czy to uchylenia, zmiany decyzji, czy też wznowienia postępowania. 
Prosty przykład tj. od uchwały skargowej nie ma odwołania i to jest jedyny 
wyjątek, gdzie taka uchwała nawet gdyby strona chciała zaskarżyć do Sądu 
Administracyjnego, to sądy odrzucają takie skargi. Nie ma podstawy prawnej, 
żeby takimi uchwałami zajmował się Sąd Administracyjny, a przynajmniej jeżeli 
chodzi o część merytoryczną. Jedynie Wojewoda może stwierdzić nieważność 
wówczas, kiedy np. uchwała będzie podjęta i która nie spełnia wymogów 
formalnych kodeksowych. 
 
Damian Gałuszka-radny RM 
Rozumiem, że jeżeli zajmiemy się skargą i skarga przypuśćmy na sesji… 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Ale nie ma skargi, od tego zacznijmy.    
 
Damian Gałuszka-radny RM 
Ale jest projekt uchwały. 
 



4 

 

 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Oczywiście, jeżeli Rada będzie chciała głosować nad takim projektem, to będzie 
głosować i ewentualnie później Nadzór Prawny ma możliwość zweryfikowania 
takiej uchwały. Jest jeszcze możliwość wycofania, ale musiałby się zgodzić 
wnioskodawca, bo jedynie wycofanie może spowodować, że nie wracamy później 
do takiej uchwały. Zdjęcie z porządku obrad będzie oznaczać to, co teraz jest, że 
dalej projekt uchwały jest kwestią do rozpoznania, nie odwleczemy to w czasie. 
Są dwa wyjścia, albo wnioskodawca to cofnie, albo drugie rozwiązanie, Rada 
będzie nad tym głosować i albo przyjmie, albo nie przyjmie. Natomiast, moje 
zdanie jest takie, żeby procedować nad skargą, musi być najpierw skarga. Nie 
może być skarga już rozpoznana. 
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję, udzielę głosu wnioskodawcy.   
 
Piotr Szereda-radny RM 
Problem polega na tym, że tutaj jest spór prawny i to, co mówiłem na sesji tj. 
zderzyły się dwa punkty w odniesieniu do tej skargi ze strony skarżącej i ze 
strony miasta. Wówczas, jak Komisja Rewizyjna rozpoznawała, chciała uzyskać 
trzeci punkt, żeby mieć niezależną opinię, która by zważyła problem prawny, 
jeżeli chodzi o osobę skarżącą. Komisja nie uzyskała akceptacji i nie 
otrzymaliśmy dodatkowego wsparcia w kolejnej opinii prawnej. Tak, jak mówiłem 
na sesji, że rozstrzygnięcie bardziej jest w sercach i umysłach radnych, którzy z 
prawem nie zawsze mamy do czynienia, ponieważ nie jesteśmy prawnikami. 
Dlatego, powstał problem osoby skarżącej, która docieka swoich praw. Chciałem 
zwrócić uwagę, ponieważ uchwała, która była uznana za częściowo zasadną i 
częściowo nie zasadną, to również z mocy różnych określeń prawników również 
nie powinna być w ten sposób przegłosowana. Powinny być dwie uchwały. Stało 
się tak, że podjęto decyzję i wg opinii prawa stworzono w Urzędzie Miasta i 
zrobiliśmy też taki można powiedzieć „bubel”, gdzie z jednej strony jest 
częściowo uznana, a z drugiej strony nie uznana. Jeżeli mogę, to sugerowałbym 
Komisji, aby przynajmniej do tej uchwały, bo raczej się nie wycofamy, żeby 
dostać opinię prawną jeszcze raz z Urzędu Miasta tzn. to, co pan Prawnik teraz 
przedstawiał. 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Tutaj jest opinia prawna. Poprzednio również na sesję była dołączona opinia 
prawna. 
 
Piotr Szereda-radny RM 
Na sesję jej nie było. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Opinia prawna do tej konkretnej uchwały, nie dotyczy merytorycznej części 
skargi z uwagi na to, że skargi nie ma, bo została już rozpatrzona. Można się 
odnieść co do samego projektu uchwały i w tej opinii jest mniej więcej mowa o 
tym samym, co zostało powiedziane w dniu dzisiejszym. Skoro nie ma skargi, to 
nie można tworzyć projektu uchwały dotyczącego rozpoznania czegoś, czego nie 
ma. Tamto postępowanie zakończyło się podjęciem uchwały o uznaniu skargi 
częściowo zasadnej, a częściowo bezzasadnej i tamto postępowanie jest 
zamknięte. Nie ma procedury, która by pozwalała jakby na nowo powracać bez 
kolejnej skargi do tego, co już zostało zakończone uchwałą Rady Miasta. To nie 
jest żaden „bubel” prawny w sytuacji, w której częściowo skargę uznaje się za 
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zasadną, a częściowo za bezzasadną. Ponieważ, często może się tak zdarzyć, że 
strony piszą skargi dotyczące wielu elementów i to nie jest tak, że musimy to 
traktować jako 0:1 i albo uznać w całości za zasadną, albo w całości za 
bezzasadną. Mogą być niektóre elementy, które pozwalają uznać skargę za 
zasadną, a częściowo za bezzasadną. Z taką argumentacją o jakimś „bublu” 
prawnym się nie zgadzam, nikt nam tego nie zakwestionował. Jeżeli chodzi o 
opinie prawne, to chciałem tylko jedną rzecz podkreślić, że trudno pani Prezydent 
w sytuacji kiedy na nią jest skarga i żeby pani Prezydent wybierała sobie 
jakiegoś prawnika z zewnątrz. Oczywiście, nie widzę przeciwwskazań, niech to 
ocenia ktoś… 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Nie do końca tak było panie Mecenasie, bo zewnętrzną opinię prawną chciała 
Komisja Rewizyjna do skargi na panią Dyrektor OPS i do odpowiedzi na zarzuty 
****. Pani  Dyrektor  w  punktach  odpowiedziała  na  zarzuty  ****  
i mieliśmy dwie strony, dwie rozbieżne interpretacje przepisów i do tego 
chcieliśmy opinię prawną, a nie do skargi na panią Prezydent. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny 
Nie widzę problemu, żeby w niektórych sprawach zasięgać opinii prawnych, tylko 
pytanie jest takie, czy postępowania skargowe wymagają aż takiej ingerencji 
prawnej, żeby od razu mówić o zewnętrznych opiniach prawnych? Zwłaszcza, że  
wiąże się to z określonymi procedurami tj.wyłanianem itp. 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Chodziło bardziej o zderzenie dwóch interpretacji. 
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Trzecia jest potrzebna po to, żeby podpowiedzieć radnym, które stanowisko 
jest… 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Chyba pan zna temat, bo nie jesteśmy w stanie nie będąc prawnikami 
rozstrzygnąć pewnych rzeczy, czy taka interpretacja jest właściwa, czy inna jest 
właściwa?  
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Było to podnoszone na sesji i wzywaliśmy pana do odpowiedzi. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny  
Sprawa pani Dyrektor OPS jest tego typu sprawą, że w ogóle jest 
zastanawiające, czy przynajmniej w części tej skargi Rada Miasta ma  
kompetencje do rozpatrzenia? 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Tym bardziej, że toczy się postępowanie w tym temacie. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny  
Właśnie. Jest przepis, który wyraźnie wskazuje, że jeżeli postępowanie jest w 
toku, to wszelkie zastrzeżenia, skargi itp. dotyczące tego postępowania 
rozpatruje się w toku tego postępowania, a nie w osobnym. Dlaczego tak jest? 
Chodzi o to, żeby jeden organ nie wpływał na działanie drugiego organu. 
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Roman Foksowicz-radny RM 

Dla mnie absurdalne jest głosowanie nad czymś, co nie powinno być głosowane i 
pójdziemy znowu na sesję z projektem uchwały i będziemy musieli głosować, 
chociaż nie powinniśmy nad tym głosować. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny  
Z drugiej strony, nie ma podstawy prawnej, żeby nie zagłosować nad tym. Jeżeli 
zbierze się co najmniej trzech radnych, którzy mają inicjatywę uchwałodawczą i 
przepraszam, że to powiem, nie obraźcie się państwo, ale jeżeli nawet trzech 
radnych wymyśli absurdalną uchwałę, czy niezgodną z prawem, to nie ma 
podstawy prawnej, żeby jej nie puszczać. Pytanie, kto miałby to sprawdzić? Czy 
to jest w gestii Przewodniczącego Rady, który mówi, że taka uchwała nie będzie 
procedowana, a może Przewodniczący się myli? Ponieważ uzna, że uchwała jest 
niezgodna z prawem, a okaże się, że jest zgodna i można to głosować. Tutaj tak 
daleko bym nie szedł, żeby nie puszczać tego, natomiast są organy nadzorcze, 
które ewentualnie w takich sytuacjach mają prawo to zweryfikować. Oprócz tego, 
sama Rada może to zweryfikować na zasadzie takiej, że większość uzna, że taka 
uchwała jednak jest zasadna. 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Co w przypadku, gdy Rada uzna, że przyjmuje tę uchwałę za zasadną? 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny  
Jest jeszcze organ nadzorczy. 
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Wygodniej dla Rady by było, gdyby rzeczywiście miała zewnętrzną opinię 
prawną, jako podpowiedź do działania pt. zagłosować „tak”, czy „nie” ? 
 
Roman Foksowicz-radny RM 

Nie zgadzam się z tym, w tym przypadku nie. 
 
Łukasz Kałusowski-Radca Prawny  
Oczywiście, że można. Natomiast, moim zdaniem sprawa jest na tyle oczywista, 
że nawet można z treści przepisów jakby wywnioskować, że Rada musi głosować 
konkretnie nad skargą. Natomiast, nie może głosować nad skargą już 
rozpoznaną, bo inaczej równie dobrze moglibyśmy wrócić do skargi sprzed 
dziesięciu lat tj. rozpoznać ją na nowo i tą, która uznana była za bezzasadną, 
uznać za zasadną.  
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie. Poddaję pod głosowanie wniosek. 
 
„Czy radni uważają, że Komisja i Rada powinna posiłkować się zewnętrzną opinią 
w sprawie tej uchwały?” 
 

- Głosowanie: za-1, przeciw-1, wstrzymujących się-1. 
 

Wniosek nie został przyjęty. 
 

Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Głosujemy uchwałę. 
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Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały głosami: za –1, 
przeciw –2, wstrzymujących się –0. 

 

• Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr XIX.194.2015  z  dnia                        
22 grudnia 2015r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta 
na I półrocze 2016r., 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

- Pismo Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Krzysztofa Sitarskiego                   
w sprawie rynku i systemu ochrony zdrowia w Polsce w sytuacji wdrażania 
nowej polityki funkcjonowania przez Rząd RP, 

 

Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 

Proszę o przybliżenie nam tematyki tego pisma. 

 

Halina Humeniuk-Zastępca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  
i Mieszkaniowej 
Pan Krzysztof Sitarski jest Posłem Kukiz’15, Klub Poselski Kukiz’15 i 22 grudnia 
2015r. na posiedzeniu Sejmu RP jego Klub wnosił o przedstawienie informacji 
odnośnie zapowiadanej reformy systemu ochrony zdrowia. Punkty, które pani 
Przewodnicząca przeczytała, były głównymi punktami które są zapowiadane 
przez rząd, jeżeli chodzi o reformę ochrony zdrowia. Pan Krzysztof Sitarski, 
ponieważ czytałam stenogram z powyższego posiedzenia, przybliżył sytuację 
naszego Szpitala Rehabilitacyjnego, który nie otrzymał kontraktu w 2015r., jeżeli 
chodzi o Poradnię Logopedyczną i wady postawy. Przedstawił sytuację różnych 
podmiotów na terenie naszego województwa, które nie otrzymały kontraktów. 
Wobec tego zwrócił się do nas z prośbą o rozpoznanie potrzeb, które są na 
terenie naszego miasta i będzie robił, co w jego mocy poselskiej, żeby sytuacja 
mogła być lepsza i nie tylko w Jastrzębiu, ale w całym województwie śląskim. Na 
przełomie czerwca i lipca 2015r. zwróciła się do nas pani Dyrektor Oddziału NFOZ 
w Katowicach o udzielenie informacji, jak na terenie naszego miasta przedstawia 
się dostęp do opieki zdrowotnej tj. podstawowej, specjalistycznej, opieki 
psychiatrycznej i szpitalnej? Wobec tego, musieliśmy wystąpić do wszystkich 
podmiotów na terenie naszego miasta z udzieleniem takiej informacji. Wszystkie 
podmioty udzieliły nam informacje i to jest informacja, którą państwo znacie, że 
kontrakt dla szpitala mógłby być o 30% wyższy, że nie ma Poradni 
Logopedycznej, wad postawy, że są kolejki. W niektórych poradniach w czerwcu 
był już kontrakt wyczerpany do końca roku, więc nie było już miejsc. Sytuację 
państwo dokładnie znacie, więc posiłkowaliśmy się odpowiedziami od podmiotów 
publicznych i niepublicznych i taka informacja poszła do pani Dyrektor i taką 
samą informację otrzymał pan Poseł Krzysztof Sitarski z prośbą o poparcie tych 
działań. 
 
- pismo Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie 

przekazania do Prezydenta Miasta skargi osoby fizycznej celem rozpatrzenia. 

 
Komisja zapoznała się z powyższym pismem.  
 

Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Nie jest to skarga na Dyrektora JZK, tylko na pracowników i w związku z tym 
skarga została skierowana do pana Dyrektora. Mam prośbę, aby na posiedzenie 
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przyszłej Komisji zaprosić pana Dyrektora Krakowskiego, celem przedstawienia 
Komisji jak sprawa została rozpatrzona.   
 

Ad.4.  
Praca nad projektem uchwały ws przyjęcia procedury rozpatrywania 
skarg przez Radę Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Punkt będzie realizowany na bieżąco, zgodnie z planem Komisji na I półrocze 
2016r. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Damian Gałuszka-radny  
Moja propozycja jest taka, aby w miarę szybko stworzyć regulamin 
rozpatrywania skarg. 
 
Roman Foksowicz-radny  
Trzeba go skonsultować z różnymi środowiskami, bo chodzi o petycje, skargi. 
 
Damian Gałuszka-radny  
Konsultować społecznie? 
 
Roman Foksowicz-radny 
W pewnym sensie powinien być konsultowany. 
 
Piotr Szereda-radny RM 
Problem polega na tym, że wszędzie w samorządach dopiero się go tworzy. 
 
Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Ustawa o petycjach jest nową ustawą i o jakieś wzory będzie trudno i z tego 
tytułu na pewno to potrwa. Na pewno będziemy się wzorować na skargach i 
wnioskach, na regulaminach, nie mniej jednak są różnice i dlatego ustawodawca 
zarządził ustawę, żeby zróżnicować formy pism od społeczeństwa. W związku z 
tym  tak szybko regulaminu nie utworzymy. Natomiast, zwracam się z prośbą do 
wszystkich radnych, aby śledzić, jak to się dzieje w innych miastach, bo pewne 
sugestie możemy sobie zapożyczyć, dopracować, czy też zmodyfikować na nasze 
potrzeby. Dlatego, prawie w każdym miesiącu, aż do miesiąca maja ten temat się 
powielił, a uwieńczeniem tego musi być uchwała w miesiącu czerwcu. 
 
Roman Foksowicz-radny  
Jeżeli wcześniej się uda? 

 

Elżbieta Siwiec-Przewodnicząca Komisji 
Oczywiście, to jest plan i jeżeli okaże się, że jesteśmy kreatywną i bardzo 
zdyscyplinowaną Komisją, to być może za chwilę regulamin będziemy mieli. 
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Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia.  
Przewodnicząca Komisji Elżbieta Siwiec podziękowała zebranym za przybycie                   
i zakończyła obrady.  
 
 

Przewodnicząca Komisji 
 Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Elżbieta Siwiec 

Protokołowała 
Alicja Kogut 


